
 

 

PROCES VERBAL AL ADUNARII GENERALE ORDINARE A BAROULUI 
BUCURESTI 

Incheiat astazi 11.05.2013 

 

Cu ocazia convocarii tuturor membrilor Baroului Bucuresti se constata prezenta 
participantilor intr-un numar de 3057 de avocati si intrunirea cvorumului necesar pentru 
desfasurarea acestei Adunari si supunerea la vot a punctelor mentionate in Ordinea de zi. 

Decanul Baroului Bucuresti, domnul ILIE ION IORDACHESCU, declara deschisa Adunarea 
Generala Ordinara a Baroului Bucuresti. 

Este ales Comitetul care va prezida aceasta adunare din randurile avocatilor prezenti si este 
supusa aprobarii Adunarii Generale componenta acestui Prezidiu, dupa cum urmeaza: 

dl. avocat    ILIE ION IORDACHESCU   - Presedinte 

dl. avocat    FLORIN NOROCEL PETROSEL  - Membru 

dl. avocat    GHEORGHE FLOREA    - Membru 

dl. avocat    DAN OANCEA     - Membru 

dl. avocat    NICU TIBERIU      - Membru 

dl. avocat    COSTEA CORIN DANESCU   - Membru 

dna. avocat ANDREEA-GABRIELA DOROBANTU  -          Secretar 

Se aproba cu unanimitate de voturi componenta acestui Prezidiu. 

Se da citire Ordinii de zi a Adunarii Generale Ordinare a Baroului Bucuresti.     

Este prezentat primul punct din Ordinea de zi: 

"1. Prezentarea, discutarea si supunerea la vot a raportului Consiliului Baroului Bucuresti 
privind activitatea desfasurata in anul 2012". 

Este prezentata activitatea Consiliului Baroului in anul anterior, de catre domnul avocat Ilie 
Ion Iordachescu, Decanul Baroului Bucuresti si intrucat nu sunt obiectiuni, raportul este supus 
aprobarii Adunarii generale Ordinare. 

Voturi exprimate pentru:   majoritatea 

Voturi exprimate impotriva:    0 



Voturi de abtinere:    17 

Se constata aprobarea cu majoritate de voturi a raportului Consiliului Baroului Bucuresti, cu 
privire la activitatea desfasurata in anul 2012. 

 

Este prezentat al doilea punct din Ordinea de zi: 

"2. Prezentarea, discutarea si supunerea la vot a Raportului financiar-contabil al Baroului 
Bucuresti pentru anul 2012" 

Dupa prezentarea si discutarea acestui raport, intrucat nu sunt obiectiuni, raportul este supus 
aprobarii Adunarii Generale. 

Voturi pentru:   majoritatea 

Voturi impotriva:   6 

Voturi de abtinere:   22 

Se constata aprobarea cu majoritate de voturi a Raportului financiar-contabil al Baroului 
Bucuresti pentru anul 2012. 

 

Este prezentat al treilea punct din Ordinea de zi: 

"3. Prezentarea, discutarea si supunerea la vot a Raportului Comisiei de cenzori privind 
activitatea financiar-contabila din anul 2012." 

Dupa prezentarea si discutarea acestui raport, intrucat nu sunt obiectiuni, raportul este supus 
votarii. 

Voturi pentru:   majoritatea 

Voturi impotriva:   9 

Voturi de abtinere:   22 

Se constata aprobarea cu majoritate de voturi a Raportului Comisiei de cenzori cu privire la 
activitatea financiar-contabila desfasurata in anul anterior. 

 

Este prezentat al patrulea punct din Ordinea de zi: 

"4. Descarcarea de gestiune a Consiliului Baroului Bucuresti" 

Se supune la vot aprobarea descarcarii de gestiune a Consiliului Filialei Bucuresti. 

Voturi exprimate pentru: majoritatea 



voturi impotriva:    10 

Voturi de abtinere:   3 

Se constata aprobarea cu majoritate de voturi a descarcarii de gestiune a Consiliului Baroului 
Bucuresti. 

 

Este prezentat penultimul punct din Ordinea de zi: 

"5. Prezentarea, discutarea si supunerea la vot a proiectului de buget pentru anul 2013" 

Decanul Baroului Bucuresti, domnul avocat Ilie Ion Iordachescu, prezinta proiectul de buget 
aferent anului 2013 si nefiind obiectiuni se supune spre aprobare acest proiect. 

Voturi pentru:   majoritatea 

Voturi impotriva:   9 

Voturi de abtinere:   5 

Se constata aprobarea cu majoritate de voturi a proiectului de buget pentru anul in curs. 

Punctul sase din Ordinea de zi: "6. Diverse" fiind comun cu punctul sase din Ordinea de zi a 
Adunarii Generale Ordinare a Filialei Bucuresti a Casei de Asigurare a Avocatilor este 
discutat in cadrul comun celor doua Adunari, urmand ca toti avocatii interesati sa se inscrie la 
cuvant. 

Este supusa aprobarii discutarea problemelor intampinate de avocati, membrii Baroului 
Bucuresti, in activitatea curenta. 

Se inscriu la cuvant urmatorii avocati: 

- VOICU IRINA; 

- BUSEA MIHAIL; 

- RAINER  ; 

- PREDONU ION; 

- BALTEI CATALIN. 

Inscrierile la cuvant in cadrul punctului sase din Ordinea de zi a Adunarii Generale Ordinare, 
in conditiile anterior prezentate, sunt aprobate cu unanimitate de voturi. 

Doamna avocat VOICU IRINA ia cuvantul si discuta despre cotele C.A.A. si penalitatile 
aferente. Arata ca penalitatile si cotele datorate C.A.A. se prescriu intr-un termen de 5 ani de 
la data scadenta si solicita Filialei Bucuresti a casei de Asigurari a Avocatilor aplicarea in mod 
legal si in termen a acestor penalitati. 



Raspunsul la solicitarea doamnei avocat VOICU IRINA este dat de domnul avocat dr. 
Petrosel Florin Norocel, Presedintele Filialei Bucuresti a Casei de Asigurari. 

Acesta arata ca s-au facut propuneri pentru a se adopta o solutie la nivel national insa Filiala 
Bucuresti a C.A.A. nu are competenta sa constate implinirea termenului de prescriptie a 
taxelor datorate de catre avocati, Casei de Asigurare a Avocatilor. 

Domnul avocat RAINER ia cuvantul si isi arata nemultumirea fata de imprejurarea ca 
magistratii sunt usor primiti in randurile avocatilor in schimb avocatii nu sunt deloc respectati 
de magistrati. 

Domnul avocat BUSEA MIHAIL ia cuvantul si prezinta, in numele colegilor sai, 
nemultumirea avocatilor legata de lipsa respectului din partea justitiabililor si a personalului 
auxiliar al instantelor de judecata. Solicita sa fie luate masuri. 

Decanul Baroului Bucuresti, domnul Ilie Ion Iordachescu raspunde si arata ca s-a pus in 
practica atat la Tribunalul Bucuresti cat si la Curtea de Apel Bucuresti, primirea avocatilor in 
cadrul acestor instante incepand cu ora 7. 30, precum si acordarea prioritatii in fata dieritelor 
compartimente ale instantelor: arhiva, registratura. 

Domnul avocat PREDONU ION ia cuvantul si arata ca are de formulat o intrebare de interes 
pentru toti avocatii - membri ai Baroului Bucuresti si anume daca avocatii sunt sau nu 
mediatori de drept si ca aceasta stare de lucruri este o problema de maxima importanta vizavi 
de noile reglementari. 

Domnul avocat Ilie Ion Iordachescu, decanul Baroului Bucuresti, raspunde ca pana in acest 
moment nu s-a ajuns la o solutie unitara. 

Mai arata ca a fost propus un amendament: acela ca in legea medierii sa fie prevazuta expres 
excluderea avocatilor de la obtinerea certificatului de mediator si ca avocatii sa fie considerati 
mediatori de drept. 

Presedintele Uniunii Nationale a Barourilor din Romania, domnul avocat GHEORGHE 
FLOREA, achieseaza la raspunsul domnului decan si apreciaza ca se va gasi pe viitor solutia 
indreptatita pentru avocati. 

Domnul avocat CATALIN BALTEI propune urmatoarele: 

1. Mandatele acordate reprezentantilor avocatiilor in Congresul UNBR, incepand cu anul 
 2014, sa fie acordate punctual, in raport de punctele existente pe Ordinea de zi a 
 Congresului; 

2. sa fie initiat un amendament privind modificarea legii medierii; 

3. sa fie inlaturata sanctiunea suspendarii dreptului de a exercita profesia de avocat 
 pentru  neplata cotelor de contributie catre Casa de Asigurari a Avocatilor. 

Domnul avocat Ilie Ion Iordachescu, Decanul Baroului Bucuresti, raspunde punctual: 



1. Cu privire la reprezentarea in Congres, alegerea reprezentantilor s-a realizat 
 intotdeauna de catre avocati, prin vot, au fost discutate mandatele acordate 
 reprezentantilor si limitele acestora; 

2. cu privire la legea medierii arata ca s-au propus amendamente la lege si au fost 
 inaintate Parlamentului; 

3. cu privire la inlaturarea sanctiunii suspendarii arata ca va fi analizata aceasta 
 propunere. 

Se supune la vot mandatarea consiliului Baroului Bucuresti pentru analizarea si sesizarea 
Consiliului Uniunii Nationale a Barourilor din Romania cu privire la aceste propuneri. 

Voturi pentru:  majoritatea 

Voturi impotriva:  8 

Voturi de abtinere:  0 

Se aproba cu majoritate de voturi mandatarea consiliului Baroului bucuresti pentru a inainta 
propunerile facute in cadrul acestei Adunari catre Consiliul Uniunii Nationale a Barourilor din 
Romania. 

Domnul avocat Rainer ia cuvantul si intreaba de ce exista discriminari atat de mari intre 
pensiile avocatilor si cele ale magistratilor si de ce trebuie ceruta indexarea pensiilor 
avocatilor in instanta? 

Domnul avocat Nicu Tiberiu raspunde ca in anul 2008 au fost majorate pensiile avocatilor, 
respectiv a fost marit punctul de pensie de la 650 la 1150. 

Mai arata ca avocatii au un sistem propriu de pensii si ca trebuie sa se raporteze la acest 
sistem. 

Domnul avocat Rainer propune, de asemenea modificarea logo-ului Filialei Bucuresti a 
C.A.Av., respectiv a umbrelei si arata ca este de acord cu mandatarea Consiliului Baroului 
Bucuresti in scopul analizarii si gasirii solutiilor potrivite pentru rezolvarea tuturor 
problemelor invocate in cadrul prezentei Adunari. 

Domnul Decaan al Baroului Bucuresti, avocat Ilie Ion Iordachescu, recomanda tuturor 
consilierilor Baroului Bucuresti sa-si exprime punctul de vedere in Congresul Uniunii 
Nationale a Barourilor din Romania si sa vina cu propuneri ori de cate ori considera ca este 
necesar. 

Domnul avocat Ilie Ion Iordachescu, in calitate de Presedinte al Prezidiului Adunarii Generale 
Ordinare a Baroului Bucuresti declara inchisa sedinta acestei Adunari. 

Drept pentru care a fost incheiat prezentul Proces Verbal in trei exemplare originale, fiecare 
exemplar fiind semnat de membrii Prezidiului Adunarii Generale Ordinare a Baroului 
Bucuresti, astazi, 11 mai 2013. 



 

PRESEDINTE 

av. ILIE ION IORDACHESCU 

 

 

__________________________     

Decanul Baroului Bucuresti 
 

 

MEMBRII:         

 

av. FLORIN NOROCEL PETROSEL     

 

 

____________________________________________________ 

Presedintele Filialei Bucuresti a Casei de Asigurare a Avocatilor 

 

 

av. GHEORGHE FLOREA 

 

 

 

______________________________________________ 

Presedintele Uniunii Nationale a Barourilor din Romania 

 

 

av. DAN OANCEA 

 

 

 

_________________________________________________ 

Vicepresedintele Uniunii Nationale a Barourilor din Romania 

 

av. NICU TIBERIU 

 

 

_____________________________________ 

Presedinte al Casei de Asigurari a Avocatilor 

 

av. COSTEA CORIN DANESCU     SECRETAR 

      av. ANDREEA GABRIELA DOROBANTU 

 

 

 

_____________________    ___________________________________ 

Consilier Baroul Bucuresti 
 

           


